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PROTOKÓŁ NR I/2024  

POSIEDZENIE KOMISJI REWIZYJNEJ   

Z DNIA 08 STYCZNIA 2024 R. 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Majchrzak– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Protokolantka – Ewelina Masztalerz 

Liczba obecnych radnych: 4/4 

Załączniki: Lisa obecności, dokument dotyczący postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, 

umowy brokerskie, zestawienie polis, wykaz budynków i pojazdów które posiadają AC, wykaz skód w 

latach 2019-2023 

Zaproszeni goście: 1. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo 

              

Dnia 08 stycznia 2024 r., o godzinie 14:00, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie analizy zasad ubezpieczenia mienia Gminy 

Krzemieniewo. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji, Pani Joanna Nowacka – 

Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Piotr Majchrzak zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Analiza zasad ubezpieczenia mienia Gminy Krzemieniewo. 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Piotr Majchrzak - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Analiza zasad ubezpieczenia mienia Gminy Krzemieniewo. 

Przewodniczący przedstawił problematykę spotkania i podziękował za wcześniej przesłane materiały. 

Materiały zostały wyświetlone na projektorze. Kolejno oddano głos Pani Joannie Nowackiej – Zastępcy 

Wójta Gminy. Pani Joanna w pierwszej kolejności przeszła do szczegółowego omówienia sposobu 

wyłaniania ubezpieczyciela. Wyjaśniła, że ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego, na wyłonienie ubezpieczyciela. W całości postępowania pomaga Gminie broker, z którym 

podpisano stosowną umowę na obsługę. Należy dodać, że Gmina za świadczone usługi brokerskie nie 

ponosi kosztów. Przedstawiono techniczne i prawne kwestie dotyczące wyłaniania firmy. Radny Piotr 

Majchrzak zapytał, czy od 2018 r. obsługuje Gminę ta sama firma brokerska. Pani Joanna 

odpowiedziała, że tak. Radni skupili się również na analizie firm ubezpieczających z podziałem na lata 

i podano, że ubezpieczenie jest podzielone na części, a mianowicie: ubezpieczenie mienia i 

odpowiedzialności, ubezpieczenie pojazdów i ubezpieczenie członków ochotniczych straży pożarnych 
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(NNW) zgodnie z załącznikiem (znak pisma nr RRGP.271.07.2020). Wywiązała się dyskusja w kwestii 

słuszności prowadzonej polityki ubezpieczeń. Następnie Pani Joanna Nowacka na podstawie 

przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na lata 2024-2026 omówiła całą 

procedurę wyłonienia wykonawcy. (załącznik nr RRGP 271.12.2023) Kolejno omówiono podział 

składki z podziałem na jednostki od 01.01.2019 do 31.12.2019. Radni zwrócili uwagę na duży wzrost 

składki ubezpieczeniowej na lata 2024-2026 w stosunku do lat poprzednich. Pani Joanna wyjaśniła, że 

na wzrost składki mają wpływ różne składniki, przede wszystkim aktualizacja stanu mienia jak i wzrost 

ogólnych cen na rynku. Radny Piotr Majchrzak nadmienił, że w związku z przeprowadzoną kontrolą na 

początku kadencji widać, że wartość mienia jest na bieżąco aktualizowana. Radni również pozytywnie 

odnieśli się do działań prowadzonych przez Gminę. W dalszej części spotkania radni zostali zapoznani 

ze szczegółowym podziałem wydatków poniesionych na ubezpieczenie w latach od 2019-2024  

z podziałem na poszczególne jednostki i kwartalne raty, zgodnie z przedstawionym materiałem.  

W trakcie omawiania radni zadawali pytania, na które na bieżąco odpowiadała Pani Joanna. Omówiono 

szczegółowo ubezpieczenie posiadanych pojazdów z podziałem na składkę OC i AC.  Kolejno skupiono 

się na omówieniu wypłaconych odszkodowań w latach 2019-2023 zgodnie z przedstawionym 

materiałem.  

Ad 3. Wolne wnioski i głosy.  

Omówiono planowaną Sesję Rad Gminy Krzemieniewo i przedstawiono propozycję projektów 

uchwał. Poruszono temat podziału środków na kluby sportowe, Przewodniczący poprosiło 

przesłanie materiałów na maila. Radny Piotr Majchrzak poruszył także kwestię bezpieczeństwa 

w m. Lubonia – ogrodzenie parku, które jest wpisane do rejestru zabytków. Przewodniczący 

poprosił o interwencję w tej sprawie do Zarządu Dróg Powiatowych. Pani Joanna zobowiązała 

się do przekazania informacji. Jednocześnie poprosił o przesłanie pisma skierowanego do 

KOWR w sprawie uporządkowania parku. Radna Henryka Przybylska poprosiła o zgłoszenie 

do Zarządu Dróg Powiatowych potrzebę wycinki drzew na łuku drogi w kierunku Siemowa.  

Ad 4. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 15:05 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

Aleksandra Kolasińska   

………………………………..      

(członek komisji Rewizyjnej) 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej)      (członek komisji Rewizyjnej)  

 


